
Protokół z XXII Sesji 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 5 grudnia 2019 r.  

 

    Obrady rozpoczęto o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:34. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 
 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powitał Burmistrza, Radnych oraz 

pracowników urzędu, następnie odczytał pismo Burmistrza z dnia 3 grudnia 2019 r.  

w sprawie zwołania sesji nadzwyczajnej. Poinformował, że w dniu 5 grudnia na jego 

ręce spłynął wniosek o rozszerzenie porządku. 

2.  Powołanie Sekretarza obrad. 
 

- Agnieszka Malinowska zgłosiła kandydaturę radnej Ireny Bogdan. 

 

Głosowano w sprawie powołania Sekretarza obrad Irenę Bogdan za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Jan Marciniak, Piotr Nejman 

3.  Przyjęcie porządku obrad 
 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski poprosił o przegłosowanie porządku obrad 

wraz ze zmianami zgodnymi z wnioskiem o rozszerzenie porządku z dnia 5 grudnia 

2019 r. tj. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/88/2019 Rady Miejskiej 

 w Mogielnicy z dnia 30 września 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Mogielnica. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie gminy Mogielnica. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę XX/102/2019 Rady Miejskiej  

w Mogielnicy z dnia 22 listopada 2019 roku w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2020 rok 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcie porządku obrad ze zmianami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Jan Marciniak, Piotr Nejman 

4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2019-2027. 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

   Burmistrz poinformował, że zmiany, które zostały dokonane w budżecie związane są 

 z wyborem wykonawcy w przypadku studium i nie możliwości zrealizowania zgodnie 

 z pierwotnym budżetem tego zadania w kwocie, jaka została zaplanowana na ten rok. Druga 

sprawa dotyczy zamknięcia składowiska odpadów. Zostaliśmy obciążeni dwoma kwotami 

przez Urząd Marszałkowski z tytułu przygotowania tego składowiska do zamknięcia. Łącznie 

jest to kwota 12 669, 00 zł, które musimy ponieść w związku z rekultywacją składowiska 

odpadów w Wężowcu. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/88/2019 Rady Miejskiej w 

Mogielnicy z dnia 30 września 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej na 

rzecz Powiatu Grójeckiego. 
 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

   Burmistrz powiedział, że te zmiany są konsekwencją wybrania wykonawcy na wykonanie 

dokumentacji ulicy Dziarnowskiej w zakresie nawierzchni i kanalizacji burzowej. Zmiana 

dotyczy wykonania przez gminę dokumentacji na przebudowę ul. Dziarnowskiej. 

 

Głosowano w sprawie podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX/88/2019 Rady 

Miejskiej w Mogielnicy z dnia 30 września 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 



Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

   Radny Jan Marciniak zapytał, jaki był odzew w sprawie odpadów rolniczych takich jak folie 

i worki po nawozach? 

   Burmistrz odpowiedział, że ten zakres nie mieści się w zakresie regulaminu porządku 

 i czystości w gminie oraz opłat, jakie ponoszą mieszkańcy. Na stronie internetowej gminy 

jest informacja o możliwości dostarczenia foli z upraw itd. Po zebraniu deklaracji wystąpimy 

o dotację i ta folia zostanie odebrana. To, nad czym dzisiaj Państwo będziecie głosowali to 

jest odrębna sprawa natomiast informację w sprawie odbioru folii z działalności ogrodniczej 

czy rolniczej zamieszczone są na stronie urzędu. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował, że w rozdziale drugim regulaminu 

zapisana jest informacja w sprawie punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

 i rodzajów odpadów, jakie można tam składować. Punkt ten mieści się na tak zwanej starej 

bazie ZGKiM w Mogielnicy. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Mogielnica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Piotr Radecki , Bogdan 

Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że uchwały, które dzisiaj podejmujemy 

wynikają ze zmian w przepisach dotyczących gospodarki odpadami. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 



zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

   Burmistrz powiedział, że ta uchwała związana jest z obowiązkami po stronie mieszkańców. 

Docelowo chcemy, aby uchwała ta pozwoliła nam w przetargu osiągnąć stawkę poniżej 20 zł, 

ale czy tak się okaże będziemy wiedzieli po przetargu. Na terenie powiatu grójeckiego stawki 

za odbiór odpadów od jednego mieszkańca są na poziomie25,30,35 złotych a im bliżej 

Warszawy dochodzą do 40 zł. W uchwale tej nie zmienialiśmy częstotliwości odbioru, frakcje 

jakie są widzicie, więc dużych zmian w uchwale nie ma. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu 

 i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , 

Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na 

terenie gminy Mogielnica. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

   Burmistrz powiedział, że deklaracja jest bardzo podobna do tej, która była do tej pory różni 

się tylko jednym, że osoba, która założy kompostownik będzie mogła skorzystać z ulgi 

 z powodu kompostowania bioodpadów. Przypomniał, że w 2010 roku, kiedy wchodziła ta 

ustawa gmina Mogielnica występowała, aby taki zapis został wprowadzony. Po dziewięciu 

latach rządzący wprowadzają nasz pomysł, z czego oczywiście się cieszymy. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie gminy Mogielnica. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 



Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , 

Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. Następnie poprosił 

burmistrza o wyjaśnienie jak będzie rozliczana opłata od osób, które podejmą się 

biodegradacji. 

   Burmistrz odpowiedział, że opłata będzie rozliczona tak, że jak osoba która złoży deklarację 

i posiadała kompostownik będzie miała pomniejszoną opłatę . Charakter kompostownika jest 

określony, o czym może szczegółowo powiedzieć Pani Joanna Wiśniewska. Kompostownik 

będzie podlegał kontroli, bo ktoś może złożyć deklarację a nie mieć kompostownika. Ulga za 

biodegradowanie wynosi 1 zł od osoby miesięcznie. Podkreślił, że obecna stawka z przetargu 

wynosi 12 zł za osobę miesięcznie. Kalkulacja do budżetu 2020 została wyliczona przy 

stawce 19 zł. Jeżeli taką stawkę uda się uzyskać w przetargu to będziemy mieli najniższą 

stawkę w powiecie. Burmistrz przypomniał również, że gmina nie może na odbiorze odpadów 

ani zarabiać ani do tego dokładać. Skalkulowanie stawki jest ciężkie do przewidzenia, 

ponieważ na jej wysokość wpływa opłata środowiskowa przyjęta rozporządzeniem Ministra 

Środowiska która od nowego roku wzrasta ze 170 zł do 270 zł. Podniesienie tej stawki nie jest 

wymysłem radnych tylko Ministra Środowiska. W celu obniżenia tej stawki przynajmniej do 

stawki obowiązującej w tym roku w urzędzie wyłożona jest lista poparcia mieszkańców z 

prośba do Ministra Środowiska o obniżenie tej stawki. Listy poparcia zostaną skierowana 

przez konwent wójtów i burmistrzów w celu obniżenia tej stawki. Jeżeli ta opłata zostanie 

obniżona w perspektywie czasu spadnie obciążenie dla mieszkańców. 

Podkreślił, że za wzrost stawki za odbiór śmieci nie jest odpowiedzialna rada tylko Minister 

Środowiska. 

   Radny Włodzimierz Wasiak powiedział, że nie wie, kto ustalił ten podatek i nie pamięta, 

aby któraś komisja się tym zajmowała. Zapytał, do kiedy obowiązuje nas stara umowa? 

Jeszcze nie wybraliśmy nowej firmy nie było przetargu, więc nie wiemy ile będzie stawka od 

jednej osoby. Czy ta stawka jest prognozowana, Pan tak przypuszcza Panie Burmistrzu? 

   Burmistrz odpowiedział, że stawka musi być podjęta do końca roku i nie ma możliwości 

podjęcia jej na przykład 2 stycznia. Jeżeli chodzi o stawkę to tłumaczył to na połączonych 

komisjach i mówił o stawce 17 złotych. Po analizach, co się dzieje na rynkach, doszedł do 

wniosku, że średnia stawka w powiecie grójeckim wynosi 30 zł. Zaznaczył , że nie może 

ryzykować i dlatego podniósł stawkę o kolejne 2 zł do kwoty 19 zł. Zgodnie z przyjętą stawką 

koszty odbioru śmieci mają się zbilansować. Marzeniem jest, aby odbiór odpadów za 2020 

rok zbilansował się przy stawce 19 zł. 

   Radny Edward Kieszek zapytał czy ulga za biodegradowalnie odpadów jest ulgą narzuconą 

przez Ministerstwo Środowiska czy tez my do mieszkańców wychodzimy z taka promocją? 

   Burmistrz odpowiedział, że stawka ulgi została zaproponowana przez nas, jako zachęta dla 

mieszkańców a wysokość 1 zł została zaproponowana przez niego. Nie wiemy ile będzie 



osób, które będą kompostowały. Jeżeli ta liczba osób będzie większa to będziemy mogli ją 

zmienić. Wyjaśnił, że ta stawka została ustalona na podstawie ilości odpadów, które 

mieszkańcy oddawali do kompostowania. Firma odbierająca odpady obciąża nas za tonę 

śmieci i jeżeli odpady biodegradowalne, które nie były kompostowane zostałyby teraz 

kompostowane to gmina miałaby mniejsze koszty. 

 

   Radny Stanisław Kępka powiedział, że spodziewał się wyższej stawki, ale uważa stawkę 19 

zł za stawkę realną. Zwrócił uwagę, że społeczeństwo powinno uczciwie wypełniać 

deklaracje dotyczącą odbioru odpadów. 

   Radny Bogdan Sawicki chciałby, aby poinformować mieszkańców jak powinien wyglądać 

kompostownik i co to są odpady bio. 

   Joanna Wiśniewska wyjaśniła, co rozumie się przez kompostowanie i poinformowała, że  

w tej sprawie jest konkretny zapis w regulaminie utrzymania czystości. Poinformowała 

równie, że pracownicy będą dokonywać kontroli kompostowników. Osoby, które zadeklarują 

kompostowanie odpadów biodegradowalnych otrzymają ulgę 1 zł miesięcznie od osoby, ale 

też nie będą mogły wystawiać odpadów biodegradowalnych w terminie odbioru takich 

odpadów przez firmę. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski przypomniał ze przetarg obowiązujący mamy do 30 

kwietnia 2020 roku natomiast zgodnie z przepisami nie możemy zmienić stawki w ciągu 

roku. Teraz staramy sie oszacować stawkę natomiast jak wyjdzie stawka z przetargu tego nie 

wiemy. 

   Radny Jan Marciniak zapytał czy jak w przetargu okazałby się, że wyjdzie mniejsza cena 

czy w ciągu roku będziemy mogli obniżyć stawkę? 

   Burmistrz powiedział, że nie przypuszcza żeby tak było, ale jak by się tak okazało to 

nadwyżka środków jest tak zwana środkami znaczonymi, czyli w 2021 roku obniżymy 

stawkę, bo z tego roku będziemy mieli nadwyżkę. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski wyjaśnił, że jeżeli w przetargu wyszłaby stawka 30 zł 

to na koniec roku z budżetu gminy musimy te środki dołożyć. Natomiast przy ustalaniu 

stawki na kolejny rok musimy sobie dołożone pieniądze zrekompensować. 

   Radna Halina Budzik zapytała jak jest z rolnikami, czy nie mogliby być zwolnieni  

z posiadania kompostowników? 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że nie ma możliwości ze względu na 

przepisy. 

   Radna Agnieszka Malinowska zapytała o osoby samotne, które mają ciężką sytuację 

 i w zasadzie nie produkują dużo śmieci? 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że przepisy nie mówią o taryfie ulgowej 

dla takich osób. Mieszkaniec składa deklarację a jeżeli jej nie złoży ma automatycznie 

podwojoną opłatę. Wszystko jest zrobione tak, aby osoby celowo nie unikały złożenia 

deklaracji. Poprosił Panią Joannę Wiśniewska o udzielenie odpowiedzi ile na terenie gminy 

Mogielnica jest osób, które nie płacą za śmieci. 



 

   Joanna Wiśniewska odpowiedziała, że skrupulatnie analizowane są dane z zakresu 

meldunków. Jest też grupa osób, która ma złożone deklaracje, ale nie uiszcza opłat. Takim 

osobom wysyłane są upomnienia i tytuły wykonawcze do urzędu skarbowego. Egzekucją 

zajmują się urzędy skarbowe. 

   Radna Irena Bogdan zapytała, co jest z osobami, które maja meldunek stały pod jednym 

adresem a mieszkają zupełnie gdzieś indziej? 

Przewodniczący Grzegorz Michalski powiedział, że decyduje miejsce zamieszkania. 

Radny Jan Marciniak zapytał jak jest działkowiczami? 

   Joanna Wiśniewska powiedziała, że działkowiczów jest około 250 kont składają deklaracje 

 i ściągalność jest dobra. 

   Radny Włodzimierz Wasiak zapytał czy były deklaracja czasowe dotyczących 

cudzoziemców na przykład na okres zbiorów owoców? 

  Joanna Wiśniewska wyjaśniła, że były wysyłane wezwania do osób, które miały meldunki 

czasowe i wszystko osoby te wypełniały deklarację. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka Malinowska, 

Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , 

Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę XX/102/2019 Rady Miejskiej w Mogielnicy z 

dnia 22 listopada 2019 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę XX/102/2019 Rady Miejskiej 

w Mogielnicy z dnia 22 listopada 2019 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan 

Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz Michalski, Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) 

Edward Kieszek 

NIEOBECNI (4) 

Sławomir Baran, Adam Jagieliński, Piotr Nejman, Piotr Radecki  

 

12. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 
 

   Radny Włodzimierz Wasiak zwrócił się z prośbą o wygospodarowanie środków na 

wykonanie 9 wiat przystankowych przy przebudowanej drodze 728. 

   Burmistrz poinformował, że na chwile obecną nie ma możliwości finansowych, aby 

umieścić takie przedsięwzięcie. 

   Radny Jan Marciniak poprosił, aby na drodze z Otalążki do Dziarnowa przez tory wiosną 

poprawić ten odcinek. Wie, że to nie jest nasza sprawa, ale chciałby, aby zostało 

wystosowane pismo do powiatu w tej sprawie. 

   Radny Stanisław Kępka powiedział, że na temat przystanków przy drodze 728 była 

dyskusja, natomiast na chwilę obecną brak jest środków w budżecie na ten cel. Druga sprawa 

to na drodze za lasem w kierunku Jastrzębi nie ma znaku z informacją o terenie 

zabudowanym. Po tej drodze samochody poruszają się z dużą prędkością. Powinno się  tam 

postawić znak z ograniczeniem prędkości lub wysyłać tam patrole Policji. 

   Radny Wiesław Małek podziękował burmistrzowi za realizację inwestycji wykonanych  

w Świdnie w 2019 r. Podziękował również Radnym, bez których głosu zadania te nie byłyby 

możliwe do realizacji. Podziękował również Staroście, Radnemu powiatowemu oraz 

wykonawcom tych inwestycji. 

 

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zakończył obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w 

Mogielnicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołował    Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad. 

 

Grzegorz Frasoński   Irena Bogdan   Grzegorz Michalski 

 

  

 


